

氣候危機及疫情對社會經濟造成的 打擊,正釀成數十年來最嚴重的糧食 危機,東非無數貧困家庭陷入糧荒。 立即參加**『饑饉一餐』**,幫助他們 絕處逢生、重拾希望!

A deadly mix of climate crisis and the socio-economic impacts of the pandemic is leading to the worst hunger crisis in decades, leaving numerous poor families across East Africa in severe food insecurity. Join SKIP-A-MEAL now to help them survive and rediscover hope!



(f) ▶ (i) in

日期 DATE

2022年4月至8月自訂任何一日 Any work day from April to August 2022

形式 FORMAT

鼓勵員工不論在辦公室或是在家工作, 也可饑饉一餐,並捐出節省下來的飯錢

Encourage staff working both in the office and from home to **skip a meal** and donate its cost.

捐款用途 USE OF FUNDS

支持宣明會在東非的南蘇丹及索馬里,為貧困 兒童、家庭及社區提供糧食及生計援助

Funds raised will support World Vision to provide food and livelihoods assistance for impoverished children, families and communities in South Sudan and Somalia.